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INTERPELACJA 

w sprawie utrzymania zielonego torowiska i porządku w obrębie torów  

i przystanków tramwajowych  

 

 

Zwracam się z wnioskiem o przejęcie zadania utrzymania zielonego 

torowiska od CUK na rzecz MPK wraz z przeniesieniem środków na ten cel. 

Zielone torowisko w Częstochowie liczy ok. 300 m bieżących i nie jest 

zadbane w należytym stanie. Trawa powinna być koszona przynajmniej raz na 

miesiąc, a dodatkowo dwa razy do roku powinno być odpowiednio 

pielęgnowane i odchwaszczane. 

Przeniesienie zadania do MPK wraz z odpowiednimi środkami 

spowoduje, że przewoźnik lepiej zadba o torowisko, które użytkuje. MPK 

dysponuje właściwym sprzętem i zasobem ludzkim, który może to zadanie 

wykonywać. 

Proszę, aby tego zadania nie włączać do puli ogólnej CUK i przekazać je 

zgodnie z wnioskiem. 

Poza tym, proszę, aby umożliwić oczyszczanie przystanków 

tramwajowych i terenów w obrębie torów także służbom MPK z przekazaniem 

właściwych środków. Przykładem zaniedbania może być odcinek torów linii  

nr 3, który jest w ciągu ulicy Orkana fragmentami zapiaszczony, a przystanki 

tramwajowe pozarastane trawą w częściach wyłożonych kostką brukową. 

Uważam, że należy ponownie podejść do tematu utrzymania porządku, 

remontów w kontekście podziału kompetencji i środków finansowych 

związanych z infrastrukturę autobusowo-tramwajową w Częstochowie. Na 

dzisiaj zaproponowana forma się nie sprawdza i jest nieefektywna. 

 

 

        Z poważaniem 
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